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Mikael Killerich  _________________________________________ 

Lilian Pudselykke   _________________________________________ 

Inge Siig Nielsen  _________________________________________ 

John Klint   _________________________________________ 

Sillads Jepsen   _________________________________________  

Claus Nielsen  _________________________________________ 

Poul K. Andersen   _________________________________________ 

 
1. Underskrift af referatet fra sidste møde 

Referatet, der i december er elektronisk godkendt og lagt på klubbens hjemmeside, blev 
underskrevet af bestyrelsen. 
 

2. Nyt fra formanden 
Fra marketingsfirmaet PF-marketing, der forvalter vores annoncering af pakketilbud om 
Prøvemedlemskab og Golfkørekort på Facebook, har vi modtaget forslag til yderligere promovering 
på Facebook.  
Forslaget behandles under dagsordenens punkt 7. 

Frederiks og Omegns Handels- & Erhvervsforening afholder messe lørdag den 6. april kl. 11:00-
15:00.  
Lokale klubber og foreninger er inviteret til at købe en stand, og det blev besluttet, at Hedens 
Golfklub skal deltage. Mikael foretager tilmelding (fristen er 29. januar). 
Vores input og aktiviteter til messen overvejes og fastsættes på næste bestyrelsesmøde. 

3. Gennemgang af opgaver og prioriteringer - Generalforsamling torsdag d. 22. februar 
Generalforsamlingen 2024 er fastsat til torsdag den 22. februar.  
Mikael sørger for at indkalde i løbet af januar via opslag på hjemmeside, opslag på Facebook og 
udsendelse af mail til medlemmer. 

Bestyrelsen mødes i Grønhøj Forsamlingshus kl. 17:30 og hjælpes ad med klargøring.  
Inge fordeler opgaverne og sørger for de nødvendige indkøb til forplejning m.m. 

Vi går i nærmeste fremtid i gang med at få lavet endelige aftaler vedrørende træning og 
golfkørekort kursus i den kommende sæson. 

Et foreslået ”prøv golf arrangement” for nye golfspillere i starten af foråret, skal planlægges og 
meldes ud i løbet af januar/februar. Lilian følger op på opgaven. 
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4. Renovering af toiletter – v./John 
Som opfølgning på mødet med baneejeren i december er klubben i gang med at undersøge 
mulighederne for at få etableret et nyt toilet hurtigst muligt. 

I forhold til problemet med frosne vandrør, som har været særligt aktuelt her i starten af det nye 
år, har baneejeren meddelt, at isolering af relevante vandrør vil blive iværksat, når det igen bliver 
muligt at grave i jorden. 

John følger fortsat sagen. 
 

5. Økonomi / antal medlemmer / kommende budget 
Det endelige resultat for 2023 ligner et lille underskud, men slet ikke som forventet jf. det 
oprindelige budget. 
Baggrunden herfor skal som tidligere nævnt bl.a. findes i den store støtte og de mange indtægter 
fra vores sponsorer, besparelser på driften samt ikke mindst de tildelte tilskud fra fonde mv. 

Ved udarbejdelse af budget for 2024 er der taget udgangspunkt i stort set tilsvarende grundlag, 
som blev anvendt ved budgetlægningen for 2023. 
Derfor er der for det kommende år igen budgetteret med et underskud, i alt på ca. 36.000 kr. 

Vi håber på, at det i løbet af året igen viser sig, at vi kan forbedre det endelige resultat. Men det 
kræver nok, at vi igen får den store støtte fra sponsorer og modtager tilskud fra diverse fonde. 

Vedrørende antal medlemmer er status pr. dags dato på i alt 204. 
Heraf er der 190 senior, 6 u/25, 1 fleks, og 7 passive.  

I løbet af 2023 har der været en afgang på 25 aktive medlemmer, hvoraf 4 er konverteret til passivt 
medlemskab. 
Til gengæld er der indmeldt 20 nye medlemmer, hvoraf 8 foreløbig er tildelt et Prøvemedlemskab 
med henblik på at gennemføre Golfkørekort kursus til foråret. 

Af klubbens 120 Bagskabe er der 1. januar 21 ledige: 0 EL skabe, 2 underskabe og 19 overskabe. 

Fakturaer vedrørende betaling af kontingenter for 2024 forventes udsendt i slutningen af januar.  
 

6. Status på opdatering af materialer/oplysninger og prislister mv. i Greenfee rummet – v./Claus 
Claus oplyste, at han siden bestyrelsesmødet i december ikke er kommet videre med oprydningen 
og opdateringerne i Greenfee rummet. 
 

7. Ny model til Golfkørekort - Hvordan går det med kampagnen på Facebook 
I forhold til den under pkt. 2 nævnte henvendelse fra marketingsfirmaet PF-marketing, angående 
yderligere promovering på Facebook, blev det besluttet, at Mikael accepterer deres forslag om,  
at der i de kommende opslag etableres et link med direkte adgang til tilmelding. 
Firmaet har anbefalet denne mulighed med henblik på at lette tilmeldingsproceduren for evt. 
interesserede. 

Udover 6 af vores tidligere indmeldte medlemmer, som allerede havde afgivet ønske om 
Golfkørekort i 2024, er der siden starten på Facebook annonceringen i december indmeldt 
yderligere 2 medlemmer.  
Dermed er der for nuværende tilmeldt i alt 8 Prøvemedlemmer til Golfkørekort kursus, der fortsat 
er planlagt til gennemførelse i weekenden 20.21. april. 
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8. Turneringsudvalget – antal turneringer og evt. nytænkning med hensyn til arbejdsdagen 
Fra turneringsudvalget blev der fremsat forslag om at overveje en ændring af den nuværende  
model for afvikling af arbejdsdag. 

Det kunne f.eks. være noget i retning af en dag, hvor der gøres mere ud af på forhånd at definere 
og udmelde arbejdsopgaver, der primært skal omhandle en decideret baneklargøring. 
Ud over løsning opgaverne kan der måske også gøres plads til noget socialt indhold, herunder en 
evt. 9 hullers golfturnering.  
I relation til en turnering skal der etableres tilmelding, hvilket også vil give mulighed for at fordele 
opgaverne blandt deltagerne, således denne del er på plads allerede når arbejdsdagen starter. 

John afklarer indholdet i forslaget med Baneudvalget jf. deres behov og ønsker, og der følges op på 
emnet på første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen. 
 

9. Eventuelt. 
Ingen emner under dette punkt. 
 

10. Næste møde  
Aftales først efter generalforsamlingen.  

 

Referent: Poul K. Andersen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


